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Abstract (en)
[origin: US4681129A] The distribution apparatus is provided with a receptacle to which at least one supply line and at least one discharge line for a
two-phase mixture are connected. A level which separates the liquid phase from the gas phase forms in the receptacle and may vary between a very
low level and a very high level. The horizontal dimension of the orifice cross-section of the discharge line, as considered over its vertical extend from
the lowest level to the highest level, is either as great as on the lowest level or decreases upwardly from the lowest level. The distribution of the two
phases of the mixture in the discharge line is substantially always uniform despite substantial changes in level.

Abstract (de)
Die Vorrichtung weist einen Behälter (1) auf, an dem mindestens eine Zufuhrleitung (2,2') und mindestens eine Abfuhrleitung (3,3') für das Gemisch
angeschlossen sind. Im Behälter (1) bildet sich ein die flüssige von der gasformigen Phase trennendes Niveau (6), das zwischen einem tiefsten und
einem höchsten Wert schwanken kann. Die horizontale Abmessung des Mündungsquerschnittes (10) - über seine vertikale Erstreckung betrachtet -
ist vom tiefsten Niveau bis zum höchsten Niveau gleich gross wie auf dem tiefsten Niveau oder nimmt ab. Hierdurch wird auch bei starken Niveau-
Schwankungen eine praktisch stets gleichmässige Verteilung der beiden Phasen des Gemisches in der Abfuhrleitung erreicht.
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